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Abstract

        
Inflammatory rheumatic, degenerative and reparative affections and transformation processes in the region of the sacroiliac joints can be demonstrated via computer tomography and/or conventional roentgenology. It is found that computer tomography is superior to plain roentgenography diagnosis, including tomography, in respect of malpositioning of the articulating bones and reparative phenomena. On the other hand, early diagnosis of inflammatory rheumatic changes does not yield any additional information via computer tomography.


      
        
Zusammenfassung

        
Entzündlich-rheumatische, degenerative und reparative Affektionen und Umbauvorgänge im Bereich der Sakroiliakalgelenke lassen sich computertomographisch ebenso wie konventionell röntgenologisch darstellen. Dabei zeigt die Computertomographie besser als die Nativröntgendiagnostik einschließlich der Tomographie Fehlstellungen der artikulierenden Knochen und reparative Phänomene. In der Frühdiagnostik entzündlich-rheumatischer Veränderungen lassen sich dagegen keine zusätzlichen Informationen gewinnen.
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